
Formandens beretning for året 2020 

 

Det har i sandhed været et anderledes år ikke bare for Danmark, men også for vores grundejerforening.  

Fastelavn blev succesfuldt afviklet, men derfra gik det helt i stå grundet Covid 19. Vi har i bestyrelsen 

naturligvis efterlevet de forskrifter regeringen er kommet med, og al mødeaktivitet har båret præg af 

forsigtighed, og med respekten for de medlemmer, der ikke har følt tryghed ved at møde op. Det har 

selvsagt medført en noget atypisk form for bestyrelsesarbejde, hvor tempoet har været skruet en del ned. 

Der har kun været ganske få henvendelser fra beboere i foreningen, og vi har i løbet af året ikke set det 

hensigtsmæssigt fra bestyrelsens side, at iværksætte tiltag der ikke har været presserende.  

Sidste år var præget af voldsomt mange indbrud, og selvom vi ikke har klaret frisag i år, er antallet dog 

faldet markant. Det megen hjemmearbejde, har vanskeliggjort det for indbrudstyvene, så skal man finde 

bare en smule positivt ved Covid 19, ja så må det være det. Derudover giver det os en viden vi nok alle er 

bevidste om i forvejen, men nok bør praktisere endnu mere, netop at holde øje med nabohusene og 

generel mistænksom aktivitet på vores veje.   

Når jeg går tur rundt i foreningen, møder jeg stadig smilende naboer, der pænt hilser, og det er for mig et 

rigtig godt tegn på at vi trives og generelt har det godt sammen. Hundelufterne holder stadig deres små 

møder og motionisterne drøner forbi med et smil. Jeg kan kun sige jeg er glad for at bo her.  

Julen og nytåret står for døren, og jeg håber at vi til trods for alle restriktionerne om forsamlingsforbud mv. 

alle får tid og mulighed for, at ses med vores kære, og nyde den søde juletid.  

På vegne af ikke bare mig selv, men i høj grad den samlede bestyrelse, ønskes I alle en rigtig glædelig jul og 

et godt nytår. Pas rigtig godt på jer selv og hinanden.  
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